
 

 

Dankuwel voorzitter, 
 
 
Voor ons ligt de beslisnota met betrekking tot de ‘Integrale Aanpak Puiflijk’. 
 
Het college vraagt aan de Gemeenteraad om: 

1. in te stemmen met de Integrale aanpak Puiflijk en de voorstellen die daarin zijn opgenomen; 
2. een incidenteel budget van 60.000 euro beschikbaar te stellen uit de algemene reserve om de acties 

uit de Integrale Aanpak op te kunnen pakken. 
 
Als Sociaal Maas en Waal zijn we vóór burgerparticipatie en integraliteit. Burgerparticipatie is een belangrijk 
middel om onze lokale democratie te versterken, iets wat broodnodig is in deze tijd. We geven burgers 
hiermee directe invloed, we vergroten de transparantie van de gemeente en we zorgen voor een inclusief 
besluitvormingsproces. We juichen het daarnaast toe dat er vanuit het college geprobeerd wordt om 
integraal te kijken naar de ontwikkeling van de openbare ruimte. We vinden het belangrijk om vanuit een 
brede, inhoudelijke visie onze leefomgeving in te richten in plaats van dat we iedere aankomende 
ontwikkeling separaat beoordelen.   
 
Vanuit deze redenatie zijn wij principieel voorstander van een integrale aanpak voor Puiflijk. Net zoals dat we 
voor de Integrale visie Horssen zijn, en accepteren dat Afferden op dit moment nog geen behoefte heeft aan 
een integrale aanpak. Op het moment dat zij hier in de toekomst wel behoefte aan hebben, kunnen ze 
uiteraard rekenen op onze steun. 
 
Als we echter dieper op de Integrale Aanpak Puiflijk in gaan, iets wat we ook al tijdens het afgelopen 
RondeTafelGesprek hebben aangegeven, dan komen we tot de volgende inzichten:  
 
= locatie vd Zandt geen concrete ontwikkelingen op dit moment, en mogelijk zelfs niet voor 

2030 
= basisschool ’t Geerke volgens het IHP zijn er de komende 20 jaar geen specifieke behoeftes 
= Boerenbende geen specifieke behoeftes de komende jaren, daar het niet aannemelijk is 

dat er een wezenlijke wijziging van de situatie in Puiflijk zal plaatsvinden 
= voetbalclub SCP de raad heeft geld beschikbaar gesteld voor het herbouwen van het 

clubhuis, nav de brand die hier heeft plaatsgevonden. Op dit moment is er 
dan ook geen specifieke (aanvullende) behoefte meer vanuit SCP 

= dorpshuis De Lier voor De Lier hebben we als raad extra budget beschikbaar gesteld om 
mogelijk te maken dat het huidige gebouw ca. 10 jaar op een kwalitatief 
acceptabele manier kan worden geëxploiteerd. Dus hier speelt op dit 
moment ook niets concreets. 

 
Wij komen op basis van deze inzichten dan ook tot de conclusie dat er geen specifieke behoefte is in Puiflijk. 
Er is geen grootschalige (nieuw)bouw van toepassing. De leerlingenaantallen van ’t Geerke zullen niet 
significant stijgen. SCP wordt financieel geholpen met de herbouw van haar clubhuis en De Lier krijgt een 
financiële tegemoetkoming ten behoeve van het kwalitatief exploiteren van het dorpshuis voor de komende 
10 jaar. 
 
Met andere woorden: van integraliteit kan vanuit deze analyse helemaal geen sprake zijn. Immers: hoe 
kunnen we vijf onderdelen in samenhang behandelen als we het er al over eens zijn dat er op tenminste vier 
van de vijf punten geen ontwikkelingen plaats hoeven te vinden op de korte termijn? We hebben het met z’n 
allen al een hele tijd over ‘een Integrale aanpak voor Puiflijk’, maar ons inziens is er geen integrale aanpak 
om op te pakken, daar er geen zaken meer zijn die op dit moment specifieke aandacht behoeven. 
 
Om die reden stellen we dan ook voor om de Integrale Aanpak, alsmede de aanvullende kosten die hiervoor 
moeten worden gemaakt, enkele jaren te parkeren tót het moment dat er wel meerdere van 
eerdergenoemde ontwikkelingen plaatsvinden en daardoor dus wél sprake is van noodzaak tot een integraal 
overleg om tot die integrale aanpak te komen. 

  



 

 

Twee vragen aan de wethouder: 

1. Wij omarmen de insteek voor een integrale aanpak maar komen tot de conclusie dat er, gezien de 
huidige stand van zaken, geen sprake is van een concrete behoefte op de korte termijn. Bent u het 
hier mee eens, en zo nee waarom niet? 

2. Als gezegd is er steeds minder sprake van een integrale aanpak, daar er op de korte termijn geen 
grote ontwikkelingen in Puiflijk plaatsvinden. Moeten we dit verhaal niet in alle eerlijkheid delen met 
de inwoners van Puiflijk in plaats van hen een worst voor te houden?  

 
Doordat er geen specifieke aanwijsbare behoeftes zijn in Puiflijk is Sociaal Maas en Waal van mening is dat 
er geen sprake kan zijn van een integrale aanpak van Puiflijk. Zoals aangegeven houden wij onze inwoners 
van Puiflijk een spreekwoordelijke worst voor en kunnen/zullen wij op korte termijn niet waarmaken wat de 
mensen van Puiflijk mogelijk wel willen.  
 
De wereld is in verandering. De wereld verandert zelfs heel snel. Om die reden vinden wij dat we concreet 
moeten wachten op wijzigingen in de situatie van Puiflijk en, op het moment dat die situatie zich voordoet, er 
direct actie kan worden genomen om de Integrale aanpak voor Puiflijk op te pakken en op een juiste manier 
af te handelen. Tot die tijd doen we wat ons betreft niets. 
 
Dit kost namelijk niets, het geld dat we hiermee niet uitgeven kunnen we inzetten voor (hoognodige) andere 
zaken danwel sparen. Bijkomend voordeel is dat door de Aanpak tijdelijk in de spreekwoordelijke ijskast te 
zetten, we geen loze beloftes doen die we óf niet waar kunnen maken óf waar we op het moment dat de 
aanpak echt concreet wordt opnieuw op terug moeten komen wat onze geloofwaardigheid enorm beïnvloed. 
 
Wij blijven bij ons credo ‘gelijke kansen voor iedereen’, echter wel op het moment dat de kansen zich 
voordoen en echt tot voordelen leiden. In dit geval voor de bewoners van Puiflijk! 
 
 
 
Dankuwel voorzitter 
 
 
 
 

 


